

TRANSFER FORM 转帐申请表

To transfer funds from one Capital Trader account to another, please submit a signed and completed form to the fax number or mailing address below. All open positions must be closed prior to any transfers. **Please make sure all information below is typed or written clearly and completely to avoid errors or delays in processing.** The request will be processed within 1 business day of receipt.

此申请将会在我们收到此表格的 1 个工作日内完成, 您可邮寄或传真至以下地址。帐户内持仓部位须先平仓方可转帐。请务必确保以下所填信息清晰可辨, 并尽量避免错误发生。

Customer Information 客户资料

Date 日期 (mm/dd/yy)		
Customer Name 客户名称		
Customer Mailing Address 邮寄地址	City 城市	
State 省	Zip Code 邮编	Country 国家
Telephone Number 电话号码	E-mail 电子邮件	

Transfer Information 转帐信息

Transfer Amount in US\$需转帐美金金额 \$	From Account ID #从帐户号:
To Account Name 转至帐户名称	* To Account ID #转至帐户号:

If requesting a new account, please note that unless otherwise specified in the field below, a new account with an identical account profile (margin, commission, money manager, etc) will be created.

如果申请新的帐户, 请注意除非有以下特殊要求, 新的帐户将建立与以往相同的帐户信息 (保证金.佣金.资金管理等等)

* Please check here if transferring funds into a new account.如需转帐至新帐户请勾注此处

Please check here if the first account with be closed.如要关闭先前帐户请勾注此处

I understand and accept that by signing below, I have requested for funds to be transferred out of my Capital Trader account and into the account of the named Capital Trader account holder who will be assigned custody of such funds in the full amount and he/she will have all rights thereof. I shall hold Capital Trader harmless of any and all claims to such funds upon proper credit to the above named AG Capital Inc. account holder.

我清楚并且确认所填内容, 我已申请将资金从我的 Capital Trader 帐户转出至指定的 Capital Trader 帐户, 此帐户拥有者拥有帐户所有权力。我会在满足所有 Capital Trader 合理的关于资金的信用要求的前提下, 将资金转入指定的 AG Capital Inc.帐户。

Please complete carefully in order to avoid errors or delays in processing. AG Capital Inc. is not responsible for errors made by the account holder.

请细心完成表格的填写并尽量避免错误发生。AG Capital Inc.不对帐户拥有者的填写错误负责。

Signature

Signature 签名	Date 日期
X	

For Office Use Only			
Date		Amt (\$)	
From ID#		To ID#	
Admin			



AG Capital Inc.
account@asiaglobal-inc.com www.asiaglobal-inc.com